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Abstract (en)
A frame (3) of a form panel (1) is formed by a hollow profile (4), preferably having a closed cross-section, the cross-section of this hollow profile
(4) corresponding substantially approximately to a rectangle. Provided adjacent to the outermost edge web (5) of this hollow profile (4) but without
affecting the length or width of this edge web (5), on a profile section or end web (9) running transversely to this edge web (5), is at least one recess
(7), to which a crowbar (8) can be attached when the edge web (5) is standing on a ground surface (6) or the like. The edge web (5) can thus have
its greatest possible width on the hollow profile (4) despite such a recess (7) serving for the engagement of a crowbar (8) and is protected in the
best possible way against deformations by the crowbar (8), so that it remains a substantially level and undeformed stop for a neighbouring shuttering
element even after prolonged use. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Rahmen (3) einer Schaltafel (1) ist durch ein bevorzugt einen geschlossenen Querschnitt aufweisendes Hohlprofil (4) gebildet, wobei
der Querschnitt dieses Hohlprofiles (4) im wesentlichen etwa einem Rechteck entspricht. Benachbart zu dem äußersten Randsteg (5) dieses
Hohlprofiles (4), aber ohne Beeinträchtigung der Länge oder Breite dieses Randsteges (5) ist an einem quer zu diesem Randsteg (5) verlaufenden
Profilabschnitt oder Abschlußsteg (9) wenigstens eine Vertiefung (7) vorgesehen, an der ein Stemmeisen (8) ansetzen kann, wenn der Randsteg
(5) auf einer Bodenfläche (6) oder dergleichen aufsteht. Der Randsteg (5) kann also trotz einer solchen für den Angriff eines Stemmeisens (8)
dienenden Vertiefung (7) an dem Hohlprofil (4) seine größtmögliche Breite haben und ist vor Verformungen durch das Stemmeisen (8) bestmöglich
geschützt, so daß er auch nach längerem Gebrauch als im wesentlichen ebener und unverformter Anschlag für ein Nachbar-Schalungselement er-
halten bleibt. <IMAGE>
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